
Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 16.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 9 grudnia 2024 r. 

  
Obrady rozpoczęto 9 grudnia 2024 o godz. 14:40, a zakończono o godz. 15:06 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych.  

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty i przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 11 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  
 
Lista obecności członków komisji stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 

Planowany porządek posiedzenia 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty.  



4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie 
lokalnego transportu zbiorowego. 

5. Zakończenie posiedzenia.   
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że posiedzenie komisji zostało zwołane na 
podstawie złożonego wniosku Pana Burmistrza z dnia 6 grudnia 2024r. w sprawie zwołania sesji 
nadzwyczajnej. Porządek posiedzenia zawiera 5 punktów i zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do 
porządku posiedzenia.  
Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła proponowany 
porządek posiedzenia.  
 
Wniosek  o zwołanie sesji nadzwyczajnej stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Porządek posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  
  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 

 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej 
opłaty. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Pana Andrzeja Sidora pracownika Referatu Spraw 
Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska o przybliżenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty. 

Pracownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Andrzej Sidor poinformował, że 
został przedłożony radnym projekt uchwały, który przedstawia miesięczną stawkę opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 25,00 zł od każdego mieszkańca 
zamieszkującego daną nieruchomość. Ponadto uchwała zawiera możliwość zwolnienia z części opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi, którzy kompostują bioodpady stanowiące odpady komunalne  
w przydomowych kompostownikach, wówczas stawka wyniesie  22,00 zł. 



Radny Grzegorz Wanat poinformował, że jego stanowisko się nie zmieniło i wnioskuje  
o zmianę miesięcznej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 24,00 zł 
od każdego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość. 

 
Radca Prawny Ewelina Płatek – Kosior poinformowała, że Burmistrz nie może przedłożyć radnym 
innego projektu uchwały, niż ten który mieści się wydatkowo w budżecie gminy na 2025 rok. Jeżeli 
stanowisko radnych jest inne, to z ich inicjatywy powinien zostać zgłoszony wniosek formalny  
o zmianę projektu uchwały poprzez wprowadzenie autopoprawki zmieniającej kwotę miesięcznej 
stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi.   
 
Radny Darek Różalski dodał, że w Ostrowcu Świętokrzyskim miesięczna stawka opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi wynosić będzie 29,00 zł. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do przedłożonego 
projektu uchwały. 

Radny Grzegorz Wanat złożył wniosek formalny o zmianę projektu uchwały w sprawie wyboru 
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty, 
którego miesięczna stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wyniesie 24,00 zł od 
każdego mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość, natomiast od mieszkańca który 
kompostuje bioodpady w przydomowych kompostownikach, stawka wyniesie  22,00 zł. 

Głosowano wniosek formalny w sprawie: 
zmiany § 2. 1. projektu uchwały Rady Miejskiej w Kunowie w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty , który otrzymuje 
brzmienie "Ustala się miesięczną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, o której 
mowa w § 1 jeżeli odpady są zbierane w sposób selektywny w wysokości 24,00 zł od każdego 
mieszkańca zamieszkującego daną nieruchomość" (wniosek formalny).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Grzegorz Wanat, Donata 
Zębala 
PRZECIW (5) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego przegłosowała wniosek formalny Pana 
Grzegorza Wanata, o obniżenie stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, która to 
wynosić będzie 24,00 zł. Za obniżenie stawki głosowało 6 radnych przy 5 przeciwnych zmianom.   
 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił obsługę rady o przygotowanie i wgranie projektu 
uchwały z autopoprawką, o który wnioskował Radny Grzegorz Wanat.  
 
Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.   
 
Głosowano w sprawie: 



zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty - po zmianach Komisji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Grzegorz Wanat, Donata  
Zębala 
PRZECIW (5) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
i ustalenia wysokości tej opłaty 6 głosami za przy 5 przeciw.  
 
Projekt uchwały zaproponowany przez Burmistrza Miasta i Gminy Kunów stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu.  
Projekt uchwały zaproponowany przez Radnych Rady Miejskiej w Kunowie stanowi załącznik nr 6 do 
protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3 

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski, a 
Gminą Kunów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownika Referatu Spraw Obywatelskich, 
Rolnictwa i Środowiska Jarosława Adamskiego o przybliżenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski, 
 a Gminą Kunów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
 
Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosława Adamski 
poinformował, że obecne porozumienie międzygminne w zakresie lokalnego transportu zbiorowego 
wygaśnie z dniem 31 grudnia 2024 r., wówczas Radnym został przygotowany nowy projekt uchwały, 
który będzie obowiązywał na kolejne 3 lata. Transportem międzygminnym zainteresowane są 
również inne gminy: Bodzechów i Ćmielów.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Kierownikowi za przybliżone informacje  
i zapytał radnych czy są jakieś pytania, uwagi do projektu uchwały?  
 
Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.   
  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Gminą Ostrowiec Świętokrzyski a Gminą Kunów w zakresie lokalnego 
transportu zbiorowego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Gminą 
Ostrowiec Świętokrzyski, a Gminą Kunów w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 
 

 

5. Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękowała członkom Komisji oraz gościom za udział  
w posiedzeniu i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty.  

Nagranie z posiedzenia komisji stanowi załącznik Nr 8 do protokołu (płyta CD). 
 
 

  

  

 
Przygotował(a): Paulina Biernat 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


